
Strootman: Cieszę się, że Nainggolan i De Rossi zostali
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Kevin Strootman udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym mówił o nowym

trenerze, ale również o mercato i rozgrywkach ligowych.

- Di Francesco chce coś zmienić i to normalne, chce robić swoją grę. Aby to robić

potrzebuje nieco czasu, co jest normalne, są jeszcze trzy tygodnie do rozpoczęcia

rozgrywek ligowych. Ciężko pracujemy, wyraża się bardzo jasno odnośnie tego co

chce zrobić i my musimy to pokazać na boisku. W zeszłym sezonie graliśmy wiele

meczów w ustawieniu 4-3-3. On woli grać w ten sposób, ale może też dokonać

zmiany. W zeszłym sezonie i w ostatnich latach grałem na pozycji mezzali i czuję się

w tym dobrze, na lewej stronie, prawej czy na środku, wiele się nie zmienia.

Dalej mówi o mercato i rozgrywkach ligowych:

- Mamy dobry zespół, wielu nowych graczy. Niektórzy odeszli, ale mamy świetną

grupę. Przez dwa tygodnie dobrze pracowaliśmy, jesteśmy przygotowani do sezonu.

Musimy zawsze walczyć o mistrzostwo. Cieszę się, że Nainggolan i De Rossi zostali

w Romie. Daniele jest naszym kapitanem, wszystkie europejskie kluby chciały

pozyskać Radję, ale został tutaj i cieszymy się z tego: Roma wykonała świetną pracę

z tymi dwoma graczami, z nimi jesteśmy mocniejsi.
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